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UTLÅTANDE 
 
Kurt Hultgren (sp) och Svante Linusson (sp) har i skrivelse till Gatu- och 
fastighetsnämnden föreslagit att ett system med lönebonus för anställda som 
förbinder sig att använda bil för arbetsresor införs med början i Tekniska 
Nämndhuset. Skrivelsen bifogas detta tjänsteutlåtande. 
 
Kontoret instämmer i att det kan vara bra att minska bilresor som de 
anställda gör för att bl.a. föregå med gott exempel. Av denna anledning 
pågår inom kontoret framtagande av en trafiksäkerhets- och miljöpolicy för 
kontorets tjänsteresor. Policyn med åtgärds- och uppföljningsprogram 
kommer att läggas fast av kontorsledningen i början av året. Information om 
detta kommer att ges till nämnden efter det. I ett andra steg kommer 
motsvarande krav att ställas på de transporter som ingår i kontorets 
upphandlingar. 
 
Policyn kan inte omfatta medarbetarnas arbetsresor. Däremot kan 
medarbetarna på olika sätt uppmuntras att resa till och från arbetet i enlighet 
med policyn. En lönebonus i enlighet med skrivelsen är dock enligt 
kontorets uppfattning en kommungemensam fråga. Staden tillämpar 
individuell och differentierad lön, enligt centrala och lokala avtal och enligt 
stadens lönepolitiska program. Även om tanken med lönebonusen är god 
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och i linje med det arbete som ändå pågår inom kontoret så anser kontoret 
att den i dagsläget inte är genomförbar. 
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